
Jeg appellerer alene til den forståelse af adskillelsen mellem grundejerforeningens midler og garageejernes 
midler, som der bør være vandtætte skotter imellem. Sådan har reglen altid været i de 30 år, jeg har været 
kasserer i foreningen, og det mener jeg ikke, at bestyrelsen kan og skal lave om på.  

Garageomkostningerne, tilkørselsveje og vedligeholdelse af forpladser kan efter min opfattelse alene 
betales af garageejernes midler, og det behøver ikke at være dyrt. 

EL udgiften til Sønderengen-garageblokken er et eksempel, og bestyrelsen må kunne finde tidligere 
eksempler, hvor sådanne udgifter er betalt af garagemidlerne. 

Det er almindelig sund fornuft i adskillelsen mellem "de to pengekasser". Hvis der oprindelig var tale om, at 
grundejerforeningens 108 medlemmer skulle betale for omkostninger, som bygningen og brugen af de 24 
garager ville medføre, ville tilladelsen til bygning af garagerne ALDRIG være blevet givet. Der er på dette 
punkt ikke tale om en solidaritet, men om "to adskilte pengekasser". 

Vinder mit synspunkt ikke fremme, vil jeg så foreslå, at der skrælles lidt af midterstriben ved 
indkørselsvejen fra Almindingen til garagerne 1-12 og at der fyldes lidt grus i de huller som medfører 
vandpytter på forpladsen til disse garager. Jeg mener, at det er administrator=bestyrelsen og ikke 
garageejerne, der skal bestemme dette, hvis der anvendes kontingentmidler til de "ikke af 
grundejerforeningen ejede garager og tilkørselsveje". Det kan vel klares for få tusind kr. og ikke 50.000 kr., 
som jeg finder ikke bør være løsningen. 

Jeg beder om, at bestyrelsen videregiver min indstilling til de fremmødte på generalforsamlingen og at 
dette kommer til at indgå i referatet fra generalforsamlingen. 
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